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PROTOKÓŁ NR XLI.2022 
z przebiegu XLI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 8 września 2022 r. 
 
 
XLI sesja Rady Powiatu to sesja zdalna.. 
W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Tadeusz Cygański, Jacek Gębicki, Gabriela Maciejewska, Adam Jaskulski, 
Damian Wolski). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 
nr XLI.2022 . Liczba radnych stanowi kworum zdolne do przyjmowania 
prawomocnych uchwał. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli Starosta, Wicestarosta, Sekretarz, 
Skarbnik i zaproszeni goście. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 
o godz. 1005 otworzył XLI sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych.  
 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach.  

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła 13 głosami „ZA”. 
  
Porządek obrad: 
1. Otwarcie XLI Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu XL.2022. 
4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja radnych o działalności w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 
9. Roczne sprawozdanie z działań podjętych na terenie Powiatu 

Zielonogórskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 
Nadzór Wodny. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) rozpatrzenia skargi Pani …,(druk 270); 
2) priorytetów w inwestycjach drogowych,(druk 271); 
3) udzielenia pomocy finansowej Gminie Trzebiechów, (druk 272); 
4) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem 

Wniebowstąpienia Pańskiego w Drągowinie, (druk 273); 
5) zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 274); 
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6) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, (druk 275); 
7) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”, (druk 276). 
11. Odpowiedzi na wolne wnioski. 
12. Zamknięcie XLI Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokoły są dostępne na stronie 
internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 
a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 
wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  
Protokół XL.2022 poddany pod głosowanie Rada przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad 4. 

Krzysztof Romankiewicz przedstawił informację uzupełniającą. 
Poinformował o podpisanych umowach na inwestycje drogowe, o stanie Odry. 

Roman  Bajor poruszył sprawę organizacji ruchu i uciążliwości w 
związku remontem drogi do Łęgowa. Zapytał kiedy nastąpi rozpoczęcie i 
zakończenie prac. 

Mirosław Andrasiak poinformował, że prace rozpoczną się w bieżącym 
roku i będą trwały 12 miesięcy. Organizacja ruchu będzie uzgadniana z gminą i 
mieszkańcami, będą zamknięcia odcinkowe. 
 
Ad 5 . 

Przewodniczący Rady poinformował, od 29 czerwca. pełnił dyżury w 
biurze Rady, uczestniczył w posiedzeniach zarządu. Spotykał się również z 
samorządowcami z naszego powiatu, Był w stałym kontakcie dyrektorami 
powiatowych placówek oświatowych i dyrektor szpitala. Brał udział w 
dożynkach gminnych, powiatowych, w dorocznym święcie w Trzebiechowie 
„Polskie Mięso Drobiowe Warte Zachodu” , w uroczystym rozpoczęciu roku 
szkolnego oraz uroczystościach rozpoczęcia II Wojny Światowej. 
 
Do biura rady wpłynęło pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie wydania opinii 
o nadaniu mostowi w Cigacicach imienia Georga Beuchelta, właściciela fabryki 
(późniejszy ZASTAL) w której powstał most.  
Burmistrz prosi o wydanie opinii, niestety nie jest to kompetencja rady powiatu, 
nie ma podstawy prawnej, to wyłączna kompetencja gminy.  

Ryszard Górnicki zanegował pomysł nazwania mostu imieniem 
fabrykanta. 

Roman Bajor poprał stanowisko radnego Ryszarda Górnickiego. 
Przypomniał, że inicjatorami remontu mostu byli mieszkańcy, organizowali 
blokady, powinni mieć głoś w sprawie nadania imienia. Zaproponował 
rozpisanie konkursu na nazwę mostu. 
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Ireneusz Plechan również zanegował nazwanie mostu imieniem Georga 
Beuchelta, dodał, że niedopuszczalne jest wchodzenie w kompetencje 
odrębnego samorządu. 

Krzysztof Romankiewicz oznajmił, że w całym województwie most 
nazywany jest cigacickim.  

Marcin Górny, zastępca burmistrza Sulechowa podziękował za opinie w 
sprawie nazwania mostu. Nazwa mostu konsultowana jest w pięciu sołectwach i 
po uzyskaniu opinii mieszkańców Rada Miejska w Sulechowie podejmie 
decyzję. 

Edwin Łazicki podsumowując wyraził zadowolenie z toczącej się 
dyskusji, pochwalił nazwę „cigacicki”, najważniejsze by służył mieszkańcom 
wiele lat.  Poinformował, iż wpłynął apel Rady Miasta w Świnoujściu do 
Prezesa Rady Ministrów o ochronę systemu rzecznego Odry oraz skutecznego 
przeciwdziałania zanieczyszczeniom ekologicznym. 

 
Ad 6. 

Ryszard Górnicki spytał o współpracę szpitala z uniwersytetem w 
sprawie kształcenia lekarzy. Ostrzegałem, że to będą wysokie koszty, starosta 
był optymistą i wierzył, że szpital pozyska lekarzy. Zapytał ilu lekarzy udało się 
pozyskać. 

 
Ad 7. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 
  
Ad 8. 
 Roman Bajor spytał o zabezpieczenie ciepła w szkołach. 
Ad 9. 

Roczne sprawozdanie z działań podjętych na terenie Powiatu 
Zielonogórskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 
Nadzór Wodny przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad 10. 
dołączył radny Dariusz Wróblewski- 14 radnych 
 

1) Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja skarg, wniosków 
i petycji rozpatrzyła sprawę i przedstawiła swoją opinię uznając skargę za 
bezzasadną, którą radni otrzymali. 
Uchwałę Nr XLI.273.2022 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Aleksandry J. 
Rada podjęła jednogłośnie jako skarga bezzasadna. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA

Ł SIĘ 
1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   
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3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 
ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
2) Uchwałę Nr XLI.274.2022 w sprawie priorytetów w inwestycjach 

drogowych radni podjęli jednogłośnie 
 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA
Ł SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   
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8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 

ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
3) Uchwałę Nr XLI.275.2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Trzebiechów Rada podjęła jednogłośnie 
 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA
Ł SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 
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12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 
ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
4)  Uchwałę Nr XLI.276.2022 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Wniebowstąpienia Pańskiego 
w Drągowinie Rada podjęła jednogłośnie 

 
 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA
Ł SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   
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15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 
ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
5) Skarbnik omówiła wszystkie zmiany w WPF. 

Uchwałę Nr XLI.277.2022 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
powiatu Rada podjęła jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA

Ł SIĘ 
1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
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przez 
podniesienie 
ręki 

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
3) Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie powiatu. 

Uchwałę Nr XLI.278.2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2022 rok Rada podjęła jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA

Ł SIĘ 
1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 
ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
4) Sekretarz zapoznała ze zmianami w WPI. 
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Uchwałę Nr XLI.279.2022 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 
Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 2022” podjęto  jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMA

Ł SIĘ 
1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5) GĘBICKI Jacek nieobecny 

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty nieobecny 

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria nieobecny 

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X 
głosowanie 
przez 
podniesienie 
ręki 

  

19) ZAWADA Beata Kazimiera X   

 
 
Ad 11. 
  

Krzysztof Romankiewicz oznajmił, iż niestety w sulechowskim szpitalu 
nie został żaden lekarz, ale uczelnia medyczna jest wartością dodana dla 
województwa i powiat powinien wspierać. W sprawie zapewnienia mediów i 
ciepła dla placówek to obecnie trwają procedury przetargowe. Kwoty na pewną 
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będą na pewno znacznie wyższe, cena w tym roku jest 60 gr za 1 KWH, w 
przyszły 2,40 zł i 3,40 za 1 KWH, jest oczekiwanie na działania rządu. Jest 
nadzieja, granicząca z pewnością, że nie będzie potrzeby zamykania szkół. 

Aleksandra Szubert podziękowała za zaproszenia na dożynki, 
pogratulowała organizatorom za udane wydarzenie. 

Ryszard Górnicki  stwierdził, że przygotowanie dożynek to wiele pracy i 
należą się podziękowania, ale dziękować za zaproszenie to za dużo, to jest 
powiatowa impreza i jest obowiązkiem uczestniczenie w niej. Sprawa kosztów 
energii – to publicznie się mówi o pomocy rządu dla samorządów. 

 
Ad 12. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XLI Sesji Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 1210. 

 
 
 
Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                  Edwin Łazicki 
 


